

# الاسم: د. أنس بابكر الحسين بابكر القسم: الإدارة العامة

هاتف المكتب: 7859 البريد الإلكتروني الرسمي: abbabiker@nu.edu.sa الموقع الإلكتروني (إن وجد) :

## نبذة تعريفية:

بدأت أستاذ مساعد بقسم الإدارة العامة كلية العلوم الإدارية جامعة القرآن الكريم والعلوم الإسلامية بالسودان في العام 2012م. في العام 2015 تم تعييني أستاذ مساعد بقسم الإدارة العامة بكلية العلوم الإدارية بجامعة نجران.

# المؤهلات:

-بكالوريوس الإدارة العامة - جامعة القرآن الكريم والعلوم الإسلامية بالسودان 2000م

-ماجستير الإدارة العامة - جامعة القرآن الكريم والعلوم الإسلامية بالسودان 2007م

-دكتوراة الإدارة العامة - جامعة القرآن الكريم والعلوم الإسلامية بالسودان 2000م

## الاهتمامات البحثية

إدارة الموارد البشرية- إدارة الجودة الشاملة- التنظيم الإداري- أخلاقيات الوظيفة العامة

# النشر العلمي

1/ تقويم الأداء بمؤسسات التعليم العالي من منظور إدارة الشاملة، المجلة العالمية للاقتصاد والأعمال، أكتوبر2020م

2/ أثر المرونة الاستراتيجية على تطبيق إدارة المعرفة، المجلة العالمية للاقتصاد والأعمال، ديسمبر2020م

# الأنشطة الأخرى

-عضو مجلس قسم الادارة العامة -كلية العلوم الإدارية - جامعة نجران - 2015 حتى الآن.

- منسق الدراسات العليا بقسم الإدارة العامة -كلية العلوم الإدارية - جامعة نجران – 2021 حتى الآن.

- رئيس لجنة تنمية المهارات بكلية العلوم الإدارية - جامعة نجران – 2018 حتى الآن

- عضو مجلس التطوير والجودة بكلية العلوم الإدارية - جامعة نجران – 2018 حتى الآن.

# Name: Anas Babiker Elhusain Department:

Personal

Tel:7859 E-mail : abbabiker@nu.edu.sa Web Site (Optional) :

## **Professional Summary**

I started My Academic career as Assistant Professor in the Department of Public Administration, College of Administrative Sciences, University of the Holy Quran and Islamic Sciences in Sudan in 2012. In 2015, I was Appointed as Assistant Professor in the Department of Public Administration, College of Administrative Sciences, Najran University.

#### Qualifications

- -Bachelor of Public Administration University of the Holy Quran and Islamic Sciences, Sudan, 2000
- Master of Public Administration University of the Holy Quran and Islamic Sciences, Sudan, 2007
  Ph.D. in Public Administration University of the Holy Quran and Islamic Sciences, Sudan, 2012

### Research Interests

Human Resources Management - Total Quality Management - Administrative Organization -

### **Public Job Ethics**

#### **Publications**

- Evaluation of Performance in Higher Education Institutions from the perspective of comprehensive Management, International Journal of Economics and Business, October 2020
- Impact of Strategic flexibility on the Application of knowledge Management, International Journal of Economics and Business, December 2020

### Other Activities

- Member of the Board of the Department of Public Administration College of Administrative Sciences Najran University 2015 to date.
- Coordinator for Postgraduate Studies, Department of Public Administration College of Administrative Sciences Najran University 2021 to date.
- Chairman for the Skills Development Committee at the College of Administrative Sciences-Najran University 2018 to date.
- Member of the Development and Quality Council at the College of Administrative Sciences .Najran University 2018 to date